
Protokół 

z Zebrania Wiejskiego w Rudach 

w dniu 05 lutego 2019 r. 

 

 

 Zebranie Wiejskie w Rudach zostało zwołane przez Burmistrza Miasta Kuźnia 

Raciborska, Zarządzeniem nr B.0050.32.2019 z dnia 21.01.2019 w sprawie zwołania 

Zebrania Wiejskiego dla dokonania wyboru organów sołectwa Rudy. 

Na przewodniczącego zebrania Burmistrz wyznaczył Sekretarza Miasta, Dominika Klimanka. 

W Zarządzeniu został uwzględniony zapis ze statutu sołectwa,  mówiący o tym, że w 

przypadku nieuzyskania w pierwszym terminie wymaganej dla prawomocności obrad liczby 

mieszkańców, Zebranie odbędzie się w drugim terminie, czyli po upływie 15 minut i będzie 

prawomocne bez względu na liczbę biorących w zebraniu mieszkańców. 

Porządek Zebrania: 

1. Otwarcie zebrania  

1.1. powitanie zebranych przez Przewodniczącego Zebrania. 

2. Sprawdzenie  kworum i stwierdzenie prawomocności zebrania. 

3. Sprawozdanie z działalności Rady Sołeckiej i Sołtysa za okres kadencji 2014-2018r. 

4. Wybór Komisji  Skrutacyjnej dla przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru 

Sołtysa i Rady Sołeckiej. 

5. Wybór sołtysa 

5.1. – Zgłaszanie kandydatów  

5.2. – Zamknięcie listy kandydatów 

5.3. – Omówienie sposobu głosowania 

5.4. – Przeprowadzenie tajnego głosowania. 

5.5. – Ustalenie wyniku głosowania 

5.6. – Ogłoszenie wyników 

– Odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej 

– Odczytanie Uchwały Zebrania Wiejskiego w sprawie Wyboru Sołtysa. 

6. Uchwała w sprawie ustalenia składu liczbowego Rady Sołeckiej. 

7. Wybór członków Rady Sołeckiej.  

 7.1– Zgłaszanie kandydatów. 

7.2- Zamknięcie listy kandydatów. 

7.3– Omówienie sposobu głosowania. 

7.4– Przeprowadzenie tajnego głosowania 

7.5– Ustalenie wyniku głosowania. 

7.6– Ogłoszenie wyników  



– Odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej 

– Odczytanie Uchwały Zebrania Wiejskiego w sprawie wyboru członków 

Rady Sołeckiej. 

8.Zapytania i wnioski. 

9.Zakończenie Zebrania Wiejskiego. 

 

Ad. 1 

Otwarcia Zebrania dokonał jego przewodniczący, Dominik Klimanek. Na podstawie podpisów 

na liście obecności nie stwierdził kworum, co spowodowało konieczność ogłoszenia drugiego 

terminu Zebrania, co uczynił. 

W oczekiwaniu na prawomocność zdecydowano realizować punkt 8 porządku obrad. 

 

Ad. 8 

Jako pierwszy głos zabrał Burmistrz, który przedstawił działania Gminy w celu poprawy 

jakości życia mieszkańców, program Odnawialne Źródła Energii, Program Ograniczania 

Niskiej Emisji, Program „Czyste powietrze”, szkolenia dla mieszkańców mające na celu 

poprawę kompetencji cyfrowych w ramach projektu „Obywatel IT”.  

Przewodniczący zapowiedział, że punkt ten będzie realizowany podczas pracy Komisji 

Skrutacyjnej 

 

Ad. 2. 

Po upływie wyznaczonego czasu, Przewodniczący  powitał zebranych mieszkańców i 

przystąpił do realizacji ustalonego porządku Zebrania.   Obrady od tego momentu były 

prawomocne. 

 

Ad. 3 

Sprawozdanie z działalności Rady Sołeckiej i Sołtysa przedstawił Sołtys Wojciech Węglorz. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4 

Na członków Komisji Skrutacyjnej zaproponowano: Szymona Bębenka, Adama Pielczyka i 

Aldonę Dzięgielewską - wszystkie osoby zgodziły się na pracę w Komisji. Zebranie 

większością głosów zaakceptowało skład Komisji Skrutacyjnej. 

 

Ad. 5 

Na Sołtysa zgłoszono następujące  kandydatury:  

Ewelina Maruszak 



Wojciech Węglorz 

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. Zgłoszony wniosek o zamknięcie listy 

kandydatów został poddany pod głosowanie i przyjęty przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Przewodniczący Zebrania omówił sposób głosowania. Komisja Skrutacyjna rozdała 

mieszkańcom karty do głosowania, na której wpisywano nazwisko wybranego kandydata. 

Następnie karty zebrano do urny i Komisja Skrutacyjna przystąpiła do ustalenia wyniku 

głosowania, co zostało udokumentowane w sporządzonym protokole, który został odczytany. 

Protokół Komisji wraz z kartami do głosowania znajduje się w załączeniu do protokołu. 

Następnie Przewodniczący odczytał uchwałę nr 1 Zebrania Wiejskiego, w sprawie wyboru 

Sołtysa Sołectwa Rudy na kadencję 2018-2023, którym został Pan Wojciech Węglorz. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący zwrócił się do Sołtysa z pytaniem o liczbę członków Rady Sołeckiej Rud. 

Sołtys podał liczbę 14, jak do tej pory. Innych propozycji nie zgłoszono. 

Uchwała nr 2 w sprawie ustalenia składu liczbowego Rady Sołeckiej Rud została poddana 

pod głosowanie i podjęta większością głosów. Odnotowano 3 głosy przeciw i 4 

wstrzymujące. 

 

Ad. 7 

Komisja przyjęła następujące kandydatury na członków Rady Sołeckiej: Bartosz Przybyła – 

N, Artur Bębenek – T, Joachim Dudek – T,  Alicja Wilk – nieobecna na zebraniu,  Roman 

Oberaj – T, Agnieszka Gąsiorkiewicz-Glǜck – T, Marcin Węglorz – T, Tomasz Sokołowski – 

T, Paweł Kuna – T, Rafał Rutkowski – T, Adam Baszczok – T, Bogdan Szulc- T, Łukasz 

Ruhe – T, Sebastian Oklulicki – T, Sylwester Larysz – N, Mariola Duda – N, Ewelina 

Maruszak – T, Zofia Morgala – T, Stefan Gruszka –T, Dawid Bartodziej – T, Józef Gładysz – 

N, Grzegorz Tomasiak – T, Justyna Wodok – T, Adam Zieleń – T, Ryszard Belkius – T, 

Andrzej Kania – T, Jan Mucha T, Dawid Remiorz – T, Bogdan Szulc - T, gdzie T oznacza 

zgodę na kandydowanie, a N – brak zgody. 

Następnie zostały przygotowane karty do głosowania, na których wypisano nazwiska 

kandydatów. Uczestnicy zebrania zostali poinformowani o sposobie głosowania. Komisja 

rozdała karty, po chwili zebrała je do urny i przystąpiono do ustalenia wyniku głosowania. W 

tym czasie kontynuowano omawianie spraw bieżących sołectwa. 

 

Ad. 8 c.d. 

- mierniki prędkości 

Burmistrz powiedział, że pomimo deklaracji gminy o 100% pokryciu kosztów urządzenia, 

właściciel drogi nie wyraża zgody. 



- Brantolka, ul. Powstańców – jakie Gmina ma plany w zakresie odwodnienia drogi? 

Burmistrz odpowiedział, że jest projekt i złożony wniosek o przyznanie pomocy do Urzędu 

Marszałkowskiego, w ramach PROW, na kwotę ok. 3 mln zł. na przebudowę drogi.  

- składki do Spółki Wodnej  

Odp. Burmistrz: składka wynosi 17 zł od hektara na rok. Gminna Spółka Wodna należy do 

Rejonowego Związku Spółek Wodnych, jako jedyny członek tego związku. Planujemy 

zrezygnować z członkostwa. Przynależność do związku blokowała nam możliwość 

aplikowania o środki pomocowe. Procedura została uruchomiona.  

- pobocza ul Cegielskiej zostały utwardzone zbyt dużym dolomitem. Czy można zgłosić 

reklamację do wykonawcy? 

Odp. Burmistrz, który wyjaśnił, że nie, ponieważ była to praca interwencyjna i wykonana tak, 

jak zostało złożone zlecenie.  

 

Ad. 7 c.d. 

Komisja Skrutacyjna zakończyła pracę, co zostało potwierdzone sporządzonym protokołem, 

który został odczytany. 

Protokół wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący odczytał uchwałę nr 3 Zebrania Wiejskiego, w sprawie wyboru członków 

Rady Sołeckiej Sołectwa Rudy.  

 

Ad. 9 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i 

zamknął Zebranie. 

 

 

       Przewodniczący Zebrania 

 

                        Dominik Klimanek 

 

 

 

  

 


